

تنويه هام من هيئة الأوراق المالية والسلع  
Important notice from the Securities  
and Commodities Authority (SCA)

Dear Investor,

In line with the Chairman of the SCA (Securities and Commodities Authority) Board of Directors' Decision Number 13 R.M for the year 2020 regarding dealing with joint-stock companies in financial distress, please note that if you wish to invest in the shares of joint-stock companies listed in the 'Second Category Screen' of the market, the following actions must be taken before the purchase process:

1. Review the information and data on the company's page on the market's website.
2. Review the company's disclosures on the market's website.
3. Review the company's financial statements and the company's auditor's notes mentioned in his/her report about the company's financial statements.
4. Review the company's disclosure of the detailed analysis of the accumulated losses and the company's recovery or correction plan.

عميلنا العزيز،

بناءً على قرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم ٣١ ر.م (لسنة ٢٠٢٠م بشأن إجراءات التعامل مع الشركات المساهمة العامة المدرجة المتعثرة، يرجى العلم بأنه في حال رغبتك في الاستثمار في أسهم الشركات المساهمة المدرجة في "شاشة الفئة الثانية"، أنه يتوجب عليك اتخاذ الإجراءات التالية المقترحة قبل عملية الشراء:

١. الاطلاع على المعلومات والبيانات الواردة في صفحة الشركة على الموقع الإلكتروني للسوق.
٢. الاطلاع على إفصاحات الشركة في الموقع الإلكتروني للسوق.
٣. الاطلاع على القوائم والبيانات المالية للشركة وملاحظات مدقق حسابات الشركة المذكورة في تقريره عن القوائم المالية للشركة.
٤. الاطلاع على إفصاح الشركة عن التحليل التفصيلي للخسائر المتراكمة وخطة الشركة لمعالجة هذه الخسائر أو خطة تصويب أوضاعها.

Second Category Companies

شركات الفئة الثانية

Company Name	Trading Symbol
Invest Bank	INVESTB
Amlak Finance P.J.S.C.	AMLAK
Emirates Refreshments Company	ERC
UNIKAI FOODS P.J.S.C.	UNIKAI
Marka P.J.S.C.	MARKA
DXB Entertainments (P.J.S.C.)	DXBE
AlKhazna Insurance Company	AKIC
Gulf General Investments Company	GGICO
Drake & Scull International P.J.S.C.	DSI
Al Firdous Holdings P.J.S.C.	ALFIRDOUS
Ithmaar Holding B.S.C.	ITHMR
Almadina for Finance and Investment Company	ALMADINA
International Financial Advisors K.S.C.C.	IFA
Aan Digital Services Holding Co.	AAN

اسم الشركة	اسم الشركة
INVESTB	بنك الاستثمار
AMLAK	أملاك للتمويل
ERC	الإمارات للمطبات
UNIKAI	يونيكاي للأغذية
MARKA	ماركة
DXBE	دي إكس بي إنترتينمينتس
AKIC	الخزنة للتأمين
GGICO	الخليجية للاستثمارات العامة
DSI	دريك أند سكل إنترناشيونال
ALFIRDOUS	الفردوس القابضة
ITHMR	الإثمار القابضة
ALMADINA	المدينة للتمويل والاستثمار
IFA	الاستشارات المالية الدولية
AAN	آن ديجيتال سيرفيسيز

To learn more about companies listed in the 'Second Category Screen', please [click here](#).

لمعرفة المزيد عن الشركات المدرجة في "شاشة الفئة الثانية"، يرجى [الضغط هنا](#).

**Note:** Investors are required to sign the undertaking before requesting ADCB Securities brokers to buy trade orders for shares of companies listed in the 'Second Category Screen' by SCA/Market. Purchasing shares of these companies is not permitted through our customer-facing digital channels (ADCB Securities E-Trade and mobile applications).

ملاحظة: يتوجب على المستثمرين التوقيع على التعهد قبل قيامهم بطلب أوامر الشراء عن طريق وسطاء شركة أبوظبي التجاري للأوراق المالية، لأسهم الشركات المدرجة في "شاشة الفئة الثانية" المقررة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع، علماً بأنه لا يسمح شراء أسهم هذه الشركات من خلال القنوات الرقمية التي يستخدمها العملاء كتطبيق الهاتف المحمول والتداول الإلكتروني.

Thank you for trading with ADCB Securities.

شكراً لتداولك معنا.

Sincerely,

مع تحيات،

ADCB Securities LLC

شركة أبوظبي التجاري للأوراق المالية ذ. م

I / we .....

investor number .....

registered in (Abu Dhabi Securities Exchange / Dubai Financial Market) confirm that I have reviewed the disclosures of the companies that are listed on the Second Category Screen at (Abu Dhabi Securities Exchange / Dubai Financial Market), and I have also seen the latest financial statements disclosed by these companies, and I am fully aware of the extent of the risks associated with investing in the shares of these companies, and I accept to bear these risks.

Symbol: .....

Signature: .....

Date: .....

أقر أنا / نحن .....

رقم المستثمر .....

المسجل في (سوق أبوظبي للأوراق المالية / سوق دبي المالي) أنني اطلعت على إفصاحات الشركات المدرجة على شاشة الفئة الثانية لدى (سوق أبوظبي للأوراق المالية / سوق دبي المالي)، واطلعت كذلك على آخر بيانات مالية أفصحت عنها تلك الشركات وأني مدرك تماماً بمدى المخاطر المرتبطة بالاستثمار في أسهم هذه الشركات وأني أقبل تحمل هذه المخاطر.

الرمز: .....

التوقيع: .....

التاريخ: .....

**Note:** Investors are required to sign the undertaking before requesting ADCB Securities brokers to buy trade orders for shares of companies listed in the 'Second Category Screen' by SCA/Market. Purchasing shares of these companies is not permitted through our customer-facing digital channels (ADCB Securities E-Trade and mobile applications).

**ملاحظة:** يتوجب على المستثمرين التوقيع على التعهد قبل قيامهم بطلب أوامر الشراء عن طريق وسطاء شركة أبوظبي التجاري للأوراق المالية، لأسهم الشركات المدرجة في "شاشة الفئة الثانية" المقررة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع، علماً بأنه لا يسمح شراء أسهم هذه الشركات من خلال القنوات الرقمية التي يستخدمها العملاء كتطبيق الهاتف المحمول والتداول الإلكتروني.